
til meg

Klagen gjelder disse hovedpunktene;

Utleiehytter
        - flyttet og erstattet av fritidsbolig
        - antall økt fra 3 enheter til 15 enheter, fullt belegg: 15x4personer=60personer + minimum 15 biler
        - stor verdireduksjon for alle omkringliggende tomter/hytter, F6 - F11.
        - må flyttes tilbake til opprinnelig plass og reduseres til 3 enheter

Friområde, turvei, naust
        - antall naust økt fra 8 til 12.
        - gir økende trafikk til svaberg og friområde
        - del av området registrert hos Miljødirektoratet: verdifull slåttemark som tåler lite belastning

Boligbygging
        - både Fylkesmannen og Fylkeskommunen er kritisk til boligtomter i Bertelsvika, ikke i tråd med rikspolitikk

Administrasjonen i kommunen (Rådmannen) har ikke rettet seg etter faglige råd fra andre instanser ( Fylkesmannen og
Fylkeskommunen )
Føler ikke at verdiene i området er ivaretatt
Lite forståelse for synspunkter fra de som allerede er etablert på området.

Jeg stiller meg svert betenkelig ovenfor Ørland Kommune og fungerende Rådmann, som totalt på så og si alle punkter
har ignorert alle klagene fra de allerede etablerte i området. Dette skaper splittelse og negative energier for den
kommende utbygging.
Ikke minst vil det bli en utsettelse av slåttemarken i miljøet rundt fjæra. Den eksklusive stillheten som har eksistert vil
forsvinne i dragsuget av utleiehytter og biler.

Jeg håper at Fylkesmannens myndighet og anbefalinger til Rådmannen viser sin kraft til å stoppe en slik ekspansjon i
området? Ikke minst at de foretas en reise ut til Bertelsvika. Da vil det bli mere forståelig og klart hvordan denne
naturperlen bør vernes om.
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